
Protokół Nr 189
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 25 listopada 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1400• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 185 oraz Nr 186 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2021-2026.

4. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu

ofert pn.: "Realizacja zadania publicznego w zakresie prowadzenia
punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu
koneckiego w 2022 r."

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

Skarbnik Powiatu Pani Edyta Drążkiewicz zawnioskowała

o rozszerzenie porządku obrad w pkt 4 o podjęcie uchwały w sprawie "zamiany
uchwały w sprawie planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla

środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w ramach Rządowego

Funduszu Inwestycji Lokalnych na rok 2021."

Zarząd rozszerzył porządek obrad o wnioskowany punkt oraz przyjął

porządek obrad po uwzględnieniu zmian.
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Zarząd bez uwag przyjął protokołyNr 185 oraz Nr 186 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

Ad. 3
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy

Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026. Oznajmiła, że w w/w

projekcie uchwały uwzględniono zmiany zawarte w omówionym na poprzednim

posiedzeniu Zarządu projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego. W zakresie wykazu przedsięwzięć WPF

zaproponowała zmiany polegające na:

./ przedłużeniu okresu realizacji projektu "Europejskie doświadczenie

zawodowe uczniów szkoły branżowej" na rok 2022 i w związku z tym

dokonuje się przesunięcia planowanych nakładów w wysokości

152371 zł,

./ zmniejszeniu planowanych nakładów na przebudowę budynku Starostwa

o kwotę 900 000 zł, przy jednoczesnym zwiększeniu nakładów

w kolejnych latach,

./ zwiększeniu planowanych nakładów na wykonanie termomodernizacji

budynku internatu SOSW w Baryczy o kwotę 5 000 zł,

./ zwiększeniu planowanych nakładów na realizację projektu "Europejski
staż zawodowy gwarantem sukcesu na rynku pracy" o kwotę 5 980 zł,

./ przesunięciu między latami realizacji planowanych nakładów na

przedsięwzięcia - projekt "Dobry zawód podstawą sukcesu", poprawa
stanu technicznego drogi Nr 0401T Stąporków-Smyków-Radoszyce

Włoszezowa na długości 25,42 km, termomodernizacja dwóch budynków

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich.

Krótko omówiono planowane wykonanie odcinków drogi Nr 0401T

w poszczególnych latach.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w niniej szej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Zarząd zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu o rozszerzenie

porządku obrad sesji Rady Powiatu przewidzianej na 30 listopada b.r.

o przedmiotowy projekt uchwały.
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Ad.4
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej i Zdrowia - Pan Krzysztof Stachera

przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego

konkursu ofert pn.: "Realizacja zadania publicznego w zakresie prowadzenia
punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu

koneckiego w 2022 r." Przypomniał, że konkurs ofert dotyczył powierzenia
prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej usytuowanego w lokalu

znajdującym się w budynku Urzędu Miejskiego w Stąporkowie oraz
powierzenia punktu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego znajdującego

się w siedzibie Urzędu Gminy w Fałkowie. Poinformował, że wpłynęły dwie

oferty od fundacji obecnie realizujących w/w zadania w Powiecie Koneckim.
Zaproponował dokonanie wyboru oferty Fundacji Rozwoju Świadomości

Obywatelskiej Experto pro bono z siedzibą w Zamościu do realizacji usługi

polegającej na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej w punkcie znajdującym

się w Urzędzie Miejskim w Stąporkowie oraz oferty Fundacji TOGATUS PRO
BONO z siedzibą w Olsztynie do świadczenia nieodpłatnego poradnictwa
obywatelskiego w punkcie znajdującym się w budynku Urzędu Gminy
w Fałkowie. Nadmienił, że dotacja na finansowanie w/w zadania wynosi po
60 060 zł rocznie na punkt oraz odrębnie na edukację prawną 2 970 zł rocznie
na punkt.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, która z fundacji

wykonuje usługę nieodpłatnej pomocy prawnej w Starostwie.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że punkt
nieodpłatnej pomocy prawnej w Starostwie jest obsługiwany na podstawie
porozumienia z Izbą Adwokatów i Radców Prawnych. Dodał, że z przepisów
rozporządzenia wynika, że w przypadku funkcjonowania na terenie powiatu
trzech punktów, obsługa dwóch z nich powinna być obsadzana w drodze

konkursu.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 110/2021 w przedmiotowej
sprawie.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dodatkowo

wprowadzony do porządku obrad projekt uchwały Zarządu w sprawie zamiany

uchwały w sprawie planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla

środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w ramach Rządowego

Funduszu Inwestycji Lokalnych na rok 2021. Oznajmiła, że proponowana

zmiana dotyczy uszczegółowienia planu finansowego Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Końskich. Podyktowana została zwiększeniem środków na zakup

tomografu komputerowego z montażem.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 11112021 w przedmiotowej

sprawie,

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1435 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

.............. .......~~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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